

THE BIG BOARD SHOWDOWN

MALL OF OMAN - MUSCAT

ENTERTAINMENT ZONE AND GAME BOARD TERMS & CONDITIONS

- The Entertainment zone will run from the 28th of June until the 14th of July 2025.
- Monopoly Activities will run from 2:00 pm to 10:00 pm daily.
- Customer is eligible to enter the Monopoly Activation once per day regardless of the total amount of spent, with the stamped receipt of OMR 20 only after registering in the shop & win draw one time at Customer Service Desk (Opposite Omega) or the Redemption Kiosks located on Level 3 (Opposite Simitci) & Level 2 (Paul) and (Opposite HyperMax)
- During the day. The game can be enjoyed individually or as a team/family group. In the case of a family or group, each player will be assigned a role, for example: one person will be responsible for moving the team's token on the board. A total of 10 players
- Team participation is limited by the board's capacity. Organizers reserve the right to switch to individual play if the board is at full capacity, while the remaining team members may watch from the sidelines.
- Each player/team is required to stand in line and complete registration at the Monopoly game registration desk next to the zone entrance. Registration is on a first come, first served basis.
- Teams who cannot attend a session due to full capacity, they will be able enter the next available session, which may be subject to availability or the next day.
- Each game session lasts approximately 25-20 minutes.
- A maximum of 7 game sessions are held per day.
- Registration for a specific session opens 30 minutes before the session starts.
- Players cannot register in advance for future sessions.
- Children under 7 years old must be accompanied by an adult during their turn.
- Only registered players and/or teams are allowed inside the game area and on the game board.
- Non-registered guests are not allowed in the area at any time.
- No guests are allowed on the stage at any time, unless permission is granted by a crew member.
- A player may choose to quit during a game, but doing so will remove them from the session entirely.
- No food or drinks are permitted inside the entertainment area.
- Sharp objects are strictly prohibited.
- Gaming props and setup items should not be thrown/taken unless specified as part of the game. No items should be thrown at other people in the area.
- Fighting, bullying, or aggressive behavior will not be tolerated and may result in the removal from the area and the event.
- At the end of each session, the winner will be announced by the presenter and awarded their prize.
- Any accidental or intentional damage to event property must be reported to a staff member immediately.
- Management reserves the right to amend or cancel these Terms & Conditions at any time without prior notice. By entering the campaign, guests agree to comply with all Terms & Conditions.
- Additional terms may apply and will be communicated as needed.
- Participation in the Meet & Greet is based on a First Come First Served system. Customers should stand in line in front of the stage to participate.
- Each session is 15 minutes long and can accommodate a maximum of 20 families, one family at a time.
- Each family can access the Meet & Greet once per day
- Visitors must respect staff and mascots at all times. The team reserves the right to remove any person displaying aggressive or inappropriate behavior.

NOTICE OF PHOTOGRAPHIC AND MEDIA RECORDING

- When you attend the Monopoly entertainment and gaming zones at Mall of Oman, you enter an area where photographic, audio and video recording may occur. By entering the event premises, you consent to such recording media and its release, publication, exhibition, or reproduction to be used for news, web casts, promotional purposes, telecasts, advertising, inclusion on websites. You further waive all rights you may have to any claims in connection with any exhibition, streaming, web casting, televising, or other publication of these materials, regardless of the purpose or sponsoring of such exhibiting, broadcasting, webcasting or other publication.
- If you have any questions or concerns about waving these rights, please contact mall managements or notify
 one of the EventBox staff members.





Mall of Oman



أكبر تحدي على الإطلاق

شروط وأحكام المنطقة الترفيهية ولوح اللعب



- تسري الفعالية من 28 يونيو لغاية 14 يوليو 2025.
- تستمر أنشطة Monopoly يومياً من الساعة 2 ظهراً لغاية 10 مساءً.
- يحق للعميل المشاركة والدُخُولُ في أنشطة Monopoly مرة واحدة فقط في اليوم ، بإيصال قيمته 20 ر.ع بعد التسجيل في سحب فعالية تسوّق واربح لدى مكتب خدمة العملاء (مقابل أوميغا) أو لدى أكشاك الاستبدال الموجودة في الطابق الثالث (مقابل سيمتشي) وفي الطابق الثانى مقابل (بول) و(مقابل هايبرماكس) بغض النظر عن إجمالى المبلغ المصروف.
 - يمكن للمشاركين دخول اللعبّة فردياً أو ضُمن فريق/ فريق عائلي. وفي حال المشاركة كفريق سيتم إسناد دور لكل شخص ضمنه، مثال: يقوم شخص واحد بتحريك علامة الفريق على اللوح. بإجمالي 10 لاعبين.
- تعتمد مشاركة الفريق على سعة وكثافة الأشخاص على لوّج اللعب. وتحتفظ الجهة المنظمة بالحق في تغيير نمط اللعب إلى نمط فردي في حال وصول سعة لوح اللعب إلى الحد الأقصى، ويشاهد بقية أعضاء الفريق مجريات الجولة على جوانب اللوح.
- يجب على كل لاعب/ فريق، الالتزام بالطابور وإكمال عملية التسجيل لدى مكتب تسجيل لعبة Monopoly بجانب مدخل منطقة الأنشطة. وتعتمد الأولوية حسب أسبقية الوصول.
 - الفرق التي لا تتمكن من حضور الجلسة بسبب اكتمال السعة، يمكنها الدخول في الجلسة التالية المتاحة، والتي قد تعتمد على كمية الأشخاص المشاركة، أو المشاركة في اليوم التالي.
 - تستمر الجولة الواحدة بين 20 25 دقيقة تقريباً.
 - يتم إقامة 7 جولات كحد أقصى خلال اليوم الواحد.
 - سيتم فتح التسجيل للجولة قبل بدايتها بـ30 دقيقة.
 - لا يمكن التسجيل على الجولات بشكل مسبق.
 - يجب على البالغين مرافقة الأطفال الذين تقل أعمارهم عن 7 أعوام.
 - يُسمح فقط للاعبين و/أو الفرق المسجّلين بدخول منطقة اللعبة.
 - لا يُسمح بدخول الضيوف غير المسجلين إلى منطقة الأنشطة في أي وقت من الأوقات. - على معدد خول النصوف غير المسجلين إلى منطقة الأنشطة في أي وقت من الأوقات.
 - - في حال قرر اللاعب الانسحاب خلال الجولة، سيتم إزالة تسجيله من الجولة بشكل نهائي.
 لا يسمح بإدخال الأطعمة والمشروبات إلى المنطقة الترفيهية.
 - . يمنع إدخالُ الأدوات الحادة منعاً باتاً. •
- · لَا يجُوز العُبث بالُمعدات والأدوات الموجودة في منطقة اللعب باستثناء تلك المخصصة لاستخدامها في اللعب. ولا يسمح برميها على بقية الموجودِين في المنطقة.
 - يُمنع الشجار أو التنمّر، ولن يتم التسامح مع المخالفين حيث سيتم إخراجهم من منطقة الفعالية ومنعهم من دخولها مجدداً.
 - · في نهاية كل جولة، سيعلن مقدم الفعالية عن اسم الفائز وسيقدم له الجائزة.
 - يجبُّ الإبلاغ عن أي ضرر بالممتلكات، سواء كان عن طريق الخطأ أو بشكل متعمد، إلى أحد أعضاء الطاقم.
- تُحتفظ إُدارة الفُعالية بالُحق في تعديل أَو إلغاء هذه الشَّروط والأُحكام في أي وقت دون إشعار مسبق. ويعتبر الضيوف موافقين على كافة الشروط والأحكام عند المشاركة في هذه الحملة.
 - يتم تطبيق شروط وأحكام أخرى وسيتم اللإعلان عنها حسب الحاجة.
- تتم المشاركة في فعالية اللقاء والتحية على أساس من يأتي أولاً خلال وقت الفعالية. ويجب على العملاء الوقوف في الطابور مقابل المنصة لأجل المشاركة.
 - تستمر الجلسة الواحدة لـ15 دقيقة بحضور 20 عائلة كحد أقصى، وعائلة واحدة في كل جلسة.
 - پحق للعائلة الدخول لمرة واحدة إلى فعالية اللقاء والتحية في اليوم الواحد.
- ً يُرجى من الحضور التحلي باللطف والاحترام المتبادل واتباع تعليمات فريق العمل وموظفي الأمن في كافة الأوفات. ويحتفظ فريق العمل بالحق في إخراج أي شخص يظهر سلوكاً عدائياً أو غير مقبول.

إشعار بالتصوير الفوتوغرافي وتسجيل الوسائط

- عند حضوركم إلى منطقة أنشطة ولعبة Monopoly في مول عُمان، فإنكم تدخلون منطقة قد يتم فيها التصوير الفوتوغرافي، والتسجيل الصوتي والمرئي. بدخولكم منطقة الأنشطة، فإنكم توافقون على هذه التسجيلات وعلى نشرها أو عرضها أو إعادة إنتاجها للاستخدام في الأخبار، أو البث عبر الإنترنت، أو لأغراض ترويجية، أو للإعلانات، أو في المواقع الإلكترونية. كما أنكم تتنازلون عن أي حقوق متعلقة بأي مطالبات تتصل بعرض أو بث أو نشر هذه المواد لأي غرض كان، سواء كان برعاية الجهة المنظمة أو غيرها.
- إذا كانت لديكم أي استفسارات أو اعتبارات معينة حول التنازل عن هذه الحقوق، يُرجى التواصل مع إدارة المول أو إبلاغ أحد أعضاء فريق EventBox.







